
het is naïf om te denken dat illegaal vuurwerk verdwijnt als je een vuurwerkverbod er doorheen 
drukt. afgelopen jaarwisseling is daar bewijs van. ik heb persoonlijk zelf nog nooit zon drukke oud en 
nieuw meegemaakt. groenlinks en andere partijen denken niet na over de gevolgen van dit verbod, 
ze willen alleen maar hun millieuplan behalen, zonder de gevolgen van dien. laat vaders lekker met 
hun kinderen mooi vuurwerk afsteken, en laat ons genieten


